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Přítomni:
Zápis dělá Petr Šťastný a Lucie Procházková

1. Lucie Procházková
2. Petr “Soptík” Šťastný
3. Jakub “Catriix” Horák
4. Damián Baraník
5. Jařda Kříž
6. Lukáš Hypša
7. Denys Lysenko
8. Marek Severa
9. Martin Uždil
10. Štěpán Pechman (stepech)
11. Adéla Bejdová
12. Standa Lepič
13. Nikita Bardatskii
14. Lukáš Rynt
15. Albert “Bertík” Havlíček

0. Schválení programu zasedání

Usnesení 01
Představenstvo klubu FIT++ schvaluje program zasedání v následující podobě:
0. Schválení programu zasedání
1. Schválení zápisu ze zasedání 12.4.2022
2. Zhodnocení FIT Párty
3. Feedback k Hello FITu
4. Shrnutí financí klubu
5. Co plánujeme do konce roku za akce
6. Za co utratíme zbytek peněz u PRka, do listopadu je potřeba je použít. Nějaké
nové PR předměty?
7. Nové stanovy - co uděláme, co s volebním kvórem?
n. Různé

Představenstvo klubu FIT++ schvaluje program zasedání v podobě, v jaké bylo
odesláno emailem členům představenstva.
5-0-0 - Usnesení bylo přijato

https://docs.google.com/document/d/1CQHd8EpL9t6RqzMiP_xr3x4sfrSSKHCBApD9564jutU/edit


1.  Schválení zápisu ze zasedání 12.4.2022

Kuba neví, jestli k němu někdo něco má, ale rychle se na něj podíval.
Soptík říká, že ho zrovna opravuje. Je trochu stručné, ale good.
Kuba: Má někdo nějaké výhrady?
Lucka: Čenda měl good point ohledně rezigance, že to nebyl první takový případ.
Catriix: Jo, to je fakt.

Představenstvo klubu FIT++ schvaluje zápis ze zasedání 12.4.2022.
5-0-0 - Usnesení bylo přijato

2. Zhodnocení FIT Párty

Bylo to na začátku června v RockCafé, bylo to později kvůli organizačním důvodům
a převodu orgtýmu z Lukáše Hypši na Lucku. K převodu došlo v době, kdy běžně Fit
party bývá.
Vstupný bylo 150 korun, zvýšení oproti běžnému času, dost to pomohlo dostat se ve
výsledku do plusu. Velká pomoc byla i pomoc děkana se zaplacením prostor. Lucka
chce moc poděkovat Martinu Němcovi.
Kromě kapel jsme oslovili JetLag, ale neměli čas. Příště zajišťovat trochu dřív.
Catriix upomíná Lucku ohledně zprávy o projektu, Lucka říká, ať ji pingne ve
správný čas.
Díky tomu jsme si Rock café mohli dovolit, alternativa byla Klubovna, která by fakt
byla strašně malá. Navíc tam to závisí na tom, aby bylo dost teplo, aby se dalo
existovat venku, jinak to je meh.
Jen v tom RockCafé byl problém s barem, zjišťovat všechno předem. Někdo si
stěžoval na signál, dle Lucky to je dobře, alespoň se lidi baví spolu.
Bylo by fajn mít lepší prostor než RockCafé, přemýšlejte kam by to šlo dát příští
rok, ale RockCafé bylo jediné co bylo ucházející a zároveň cenově dostupné. Jinde to
bylo šílený, klidně i k 80 tisícům.
Zápis o projektu bude v dohledné době (do příštího zasedání představenstva),
abychom to mohli založit pro další organizátory.

3. Feedback k Hello FITu

U Yukiho jsou pořád věci a u Marka peníze, rádi bychom oboje.

Hodnocení akce je good podle 112 lidí, což je 4x víc než předtím or so.

Tentokrát byl formát trochu jinak: nejdřív basic přednáška, pak prohlídka budov a
veletrh a potom před afterparty ještě druhý blok přednášek.



Veletrh byl hodnocený špatně, možná protože lidi z toho nic neměli? Je tam hodně
aktivit, ale reálně tam nemám co dělat. Je tam hromady věcí, ale co s tím. Ale bez
něj se to obtížně stíhá, aby byly prohlídky - těžko udělat pro všechny naráz + oběd.
Je třeba ten veletrh líp komunikovat, víc tam ty lidi vést.
Některé informace tam prý byly redundantní, ale prý se seznamovákem. Což je spíš
feature než bug, je to primárně pro lidi co tam nebyli.

Jařda: nejlepší část měla hodnocení 4.3, nejhorší (trh) 3.4. Takže tam není takový
rozdíl, to je o známku. To není tak špatný.

Možná by ten veletrh jen stačilo udělat víc záživnější.

Některé stížnosti byly na přednášku o tom jak se mají připravovat, a celá přednáška
byla o tom “připravujte se průběžně”, že to bylo repetitivní.

K lepším patřila Davidova přednáška, ta úvodní a nejlíp na tom byla matematická.
Stížnosti byly zase viz CS1 anketa response, buď hodně dopodrobna, nebo moc
mělce, nebo to lidi přestalo bavit.

Distanční byla zajímavě v tom, že dobře hodnotili Novotného přednášku (oproti
dost hodně rozporuplného hodnocení v prezenční verzi). Ale zase tam hlasovalo 8
lidí.

Díky yukimu, že za jeden den sestříhal celý video ohledně prohlídku FITu a všem
ostatním, kteří se na tom podíleli.

Finance: +8k příspěvky, 7k výkup sudů od prváků, zhruba -20k. Takže jsme ve
ztrátě asi 4 tisíce za after. Ale navíc máme nějaké trvanlivé věci jako věci na svařák
na vánoce, takže máme i něco v skladu extra.

Podle Soptíka a Catriixe to nevadí, od toho hello fit je. FIT Party to víc než o�setla.

Bylo nejasný ohledně příspěvků za maso a tak, někdo dával někdo ne, každý jinak,
byly zmatky co jak dělat. Prý tam byla kasička nebo něco, ale nedostatečně
komunikovaný co se tam děje.

Taky byl problém s dopravou, čekali jsme že to stihneme, a cesta makro globus
nám zabrala 3 a půl hodiny.

Problém byl v tom,  že vznikl shitstorm v #prváci, kam jsme postnuli, že máme
kapacitu ať se lidi přihlašují. A po naplnění kapacity tam nějakej tomáš začal
rozpitvávat, že proč děláme akci, proč nepouštíme lidi nad kapacitu když by si šlo
sednout na schody. Tak z toho byl shitstorm na 150 zpráv. Tomu se příště vyhnout a
okamžitě to zkusit deeskalovat.



Jařda: je dobrý to mít jako soft limit, mít nějakou kapacitu se kterou člověk počítá a
když přijde víc lidí, tak je tam prostě pustit na schody, dobře.

Případně se dá třeba nepouštět na after a nechat je přijít na přednášku.

Další návrh byl udělat hello fit plně distanční. Nám to ale přijde výrazně nanic. (A
distančně to šlo i teďka přece.)

Lucka: pro příště můžeme dát limit výš něž je hard limit, teďka tam asi 50 lidí
nepřišlo. Tak můžeme počet přihlášek trošku nadstřelit.

Stepech: další fuckup je hlavní prezentace, kterou jsem slíbil že udělám a nakonec
se dělala na poslední chvíli. Byly tam fuckupy od všech třech lidí co to šli
prezentovat. Dal jsem tam asi 70-80% informací, bylo to zmatený, možná něco
řečený blbě.
Lucka: Navíc tam byla špatná verze se špatnou grafikou, takže se tam překlikávaly
fonty a byl to dost pain.
Štěpán: Další věc, pro příště je potřeba, aby jednu přednášku přednášeli jen dva lidi,
ne tři. Ve třech to nedopadlo úplně nejlíp.
I podle feedbacku to bylo zmatený.
Soptík: Navíc nepůsobilo profesionálně, jak jste se tam v jednu chvíli hádali co kdo
má říkat a co je správně a špatně.
Jařda: Je prostě potřeba si to nacvičit předem, to je všechno no.
Lucka: Mám pocit, že se to tam trochu rozpadalo no, což bylo asi nejvíc vidět.

Stepech: do budoucna mám dva požadavky na představenstvo. Jednak omezit
přístup do složek jen na orgtým, aby se nestalo, že prvák, ve fit++, se k tomu
dostane. Navíc není ideální, aby všichni měli přístupy do všech složek za
posledních X let.
Lucka: Jak vlastně s tímhle řešíme OOU? To by chtělo do různé.
Stepech: Prváci se k tomu dostali no.
Alespoň se k tomu nedostali lidi zvenku.

Stepech: další požadavek je na lepší inventuru skladu, úplně jsme nevěděli co tam
je a tak. A byl mírně nepřesný.
Navíc se tam našel čaj, který jsme (Jařda) kupovali na první hello fit.
Standa: Navíc se do toho míchají věci seznamováků, nevíme co je naše a co ne. Bylo
by fajn, kdybychom dopředu věděli, co tam je a kolik toho máme. Bylo tam víc věcí
než jsme čekali, a naopak míň trik než jsme čekali.

4. Shrnutí financí klubu

4 169 pokladna + 29 144 účet (k 3.10.2022)



PR rozpočet: Na začátku jsme dostali 30k - vlajky (849), placky (1 125,30) a trička
(14 916,88). Takže zbývá 13 108,82 korun.

Kuba: Jsme moc rádi za FIT Party peníze, drží nás nad vodou.

6. Za co utratíme zbytek peněz u PRka, do listopadu je potřeba je
použít. Nějaké nové PR předměty?

Chceme vybrat peníze, minule to bylo skoro netknutý, tak ať nám navíc pr nesebere
peníze.

Chceme hromadu placek. I kdybychom to chtěli na seznamovák, hello fit

Je otázka, jestli to chceme dávat random lidem, nebo jenom členům.

Lucka: co kachničky?

Pronajmout si za 13k od architektů knihovnu a mít FIT++ kancelář.

Programátorský ponožky

Standa: Škvor nám slibuje skříň někde v Ačku v respírku místo skladu, prý to je
momentálně v poslední fázi a už brzo bude. Takže budem mít vlastní místo a
vlastní klíče.

Standa má soukromý číslo na Škvora

Díky novému skladu nebude problém s inventurou

A co FIT++ ouška?

5. Co plánujeme do konce roku za akce

Teambuilding by mohl být, FIT Trip s BitNinjou do Pičína bude (to je ten nejmíň
problémový), Vánoce budou třeba.
Soptík navrhuje Příchovice - Maják a Muzeum Járy Cimrmana.
Fit Vánoce:
BitNinja dělá bramboráky a Babu?, Lucka Hrdličková?, přibrat někoho z prváků.

Teambuilding by mohli udělat prváci, chceme, aby se lidi navzájem potkali.
Bertík s Adél si to vezmou na starost a Standu budou pingovat, kdyby byl problém.
Catriix otevře kanál.
Jařda: Nechceme, aby to vypadalo, že jsme to na vás hodili
Štěpán: Proč se tohle neřeklo mě?
Mára: Štěpáne seď v rohu a nemluv.
FIT Párty: Pavel Kolský? Už mu bylo oznámeno, že to bude dělat.



LAN Párty: Soptík se ujme LAN Párty.

6. Za co utratíme zbytek peněz u PRka, do listopadu je potřeba je
použít. Nějaké nové PR předměty?

Pokračování bodu 6:

Soptík: Můžeme udělat samolepky na Notebooky 4-5k celkem.

Lucka: Můžeme udělat FIT++ kachničky ve stylu, co má Divesoft, napsat Adamovi.

Soptík: Můžeme něco nakoupit stylem, že něco vybereme

Lucka čte zprávu od Ládi Marka, nejvíc zaujaly náramky: ať už látkové
vstupenkové, nebo gumové

Adél navrhuje kšiltovky, moc se to neujalo.

Kachnička jako dárek pro absolventy? Navrhneme to PRku,
Soptík: spona na kravatu je cool
Jařda: Jak často nosí průměrný fiťák kravatu?
Shoda panuje, že ne dost často.

Catriix: Prioritně: Samolepky -> Náramky -> kachničky. Samolepky chceme dražší
- vinylové.

7. Nové stanovy

Máme problém: minima ve volbách. Máme mnoho mrtvých členů. Nemáme způsob
jak vyhazovat lidi, současné stanovy nemají platný způsob, jak rušit členství.
Jeden způsob, jak to řešit je příspěvek: má to mnoho nevýhod.
Druhá možnost je rozdělit členy na dvě kasty: právo volit mají obě kasty, ale
kvórum se počítá jen z aktivní.
Nově příchozí členy nabereme po první akci, které se zúčastní. Přihlášky jsou
podepsané od členů, ale ne od nás a nechceme nabírat neaktivní členy.

Bacha na tvorbu od Budoucích členů.
Soptík: Problém s rozdělením je: jak to dělit?
Catriix: Představenstvo to bude vybírat? Ne to je nesmysl.
Lucka: Projevit aktivitu skrz komunikační kanál?
Catriix: Zeptáme se v SPA.



*Shitpost*

Chceme udělat Hall of fame.

Musí to jít přes SU, chceme to předložit na příštím představenstvu.

8. Různé

OOÚ

Kontext: možná máme problém s ochranou osobních údajů. Jednak v přihlášce
odkazujeme na GDPR sunie, které prý není úplně bulletproof. Navíc při organizaci akce
sdílíme všechny materiály ohledně organizace v discord channelu. Kde mají typicky
přístup všichni, kdo jsou členové (nebo budoucí členové). To je problém, neměla by být
možnost takhle přístup získat.

Soptík: Máme problém, že občas existuje problém s právy. Chci zrušit FIT++ wide
přístup.

Všichni souhlasí.

Poznámka: hned po představenstvu byly všechny přístupy odebrány a budou dávány
pouze konkrétním lidem, tahle část je tedy solved.

Lucka: Bylo by fajn nechat lidi podepsat sunijní GDPR, než začnou s tímhle
manipulovat.

Lucka: OOÚ od sunie je legálně špatně.
Soptík: Chceš to vzít na Parlament?
Jařda: Ideální by bylo to rozposlat to, co má SU těm, kterých se to týká.

Registrace nových lidí
Doteď jsme podepisovali lidem přihlášky když za námi přišli že chtějí do FIT++, teď
se představenstvo shodlo, že s tím přestane. Přihlášky se budou podepisovat
potom, co daný zájemce projeví zájem -> zúčastní se nějaké FIT++ akce, ideálně
jako organizátor.

Sklad
Bude nový sklad - dostaneme vlastní skříň v respírku a klíče.
Standa: Chtělo by to udělat inventuru. Chce to, aby bylo.
Soptík: Posledně jsem měsíc uháněl Hanyho a dostal od něj fotku papíru.
Standa: Je lepší se domluvit se Škvorem a zajít tam osobně. Měl by to někdo
aktualizovat.

https://su.cvut.cz/cs/gdpr


Lucka: Chceme skladníka?
Standa: Tolik věcí tam není, dá se to projít za půl hodinu.
Chceme dát QRko na inventuru, kdo bude manipulovat se skladem, zapíše do
sdíleného dokumentu stav.
Můžeme koupit Ikea krabice, ale možná až podle té skříně.
Standa: Informace od Škvora zní, že to bude brzo, třeba do měsíce, dvou.

Organizace akcí na discordu
Štěpán: Chci mít širší mod práva na discordu pro organizátory.
Lucka: Chtělo by to mimochodem víc kanálů, secret kanál pro organizátory.
Catriix: Neměl by to být read-only kanál pro všechny?
Jařda: Lidi nemusí vidět všechno.
Štěpech: Zpátky k té moderaci, potřebuju pinovat a mazat zprávy.

Diskuze o implementaci.

Přednáška ADT
Damián: V práci (BigHubu) mi nabídli přednášku ADT pro FIT++.
Jařda: Navrhuji oslovit PRko a udělat to jako informatický večer.

Panuje shoda na tomto.

Catriix ukončuje schůzi v 19:58.

Jsme rádi, že se to neprotáhlo.


